
 
Raadsvergadering 27 mei 2025  
 
Vragen raadsleden en fractieassistenten 
 
Betreft: Bestuurlijke toekomst 
Op 21 mei 2025 nam de gemeenteraad van Zevenaar in overgrote meerderheid een motie aan waarmee 
zij de intentie uitsprak te komen tot één gemeente (Westervoort, Duiven, Doesburg en Zevenaar). 
Daarbij verzocht zij het college om uiterlijk in de raad van oktober 20225 met een voorstel te komen 
voor de contouren van een uitgangspuntennotitie.  
De gemeente Westervoort sprak zich er al eerder over uit en de raad van Doesburg is voornemens nog 
voor de zomer een besluit te nemen.  
Eerder spraken we als raad van de gemeente Duiven al meerdere keren over de bestuurlijke toekomst. 
Tijdens de laatste avond gaf het college aan met een raadsvoorstel te komen. 
 
Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen: 

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot het raadsvoorstel met betrekking tot de 
bestuurlijke toekomst? 

2. Wat is er voor nodig om de raad nog voor de zomer een met Zevenaar vergelijkbare intentie-
uitspraak te laten doen? 

 
Graag mondeling 
 


